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OŠ ANTE KOVAČIĆA
GORIČKI TRG 3
10299 MARIJA GORICA
KONTAKT URED: 01-3396-987, 01-3392-936
RAČUNOVODSTVO: 01-5624-883
EMAIL: ured@os-akovacica-mgorica.skole.hr,

os.ante.kovacica@gmail.com

KLASA: 007-04/25-01/2
URBROJ: 238-19-120-25-2
Marija Gorica, 12. 2. 2025.

Z A P I S N I K
konstituirajuće sjednice Školskog odbora održane 12. 2. 2025.

Prisutni: Višeslav Račić, Rašeljka Budić, Sandra Jurković, Ida Jakolić

Ostali: ravnateljica Jasna Horvat, računovotkinja Branka Tušek
Zapisničar: Nikolina Malnar, tajnica

Početak sjednice u 7,45 sati.

Ravnateljica Jasna Horvat pozdravlja nazočne i utvrđuje da su svi imenovani članovi prisutni te
predlaže sljedeći

DNEVNI RED:

1. Izvješće ravnateljice o imenovanim članovima
2. Verifikacija mandata imenovanih članova
3. Izbor predsjednika i zamjenika
4. Dopuna – Financijsko izvješće 1.1.-31.12.2024. i ostvarenje Financijskog plana
5. Razno

Dnevni red jednoglasno usvojen.

AD.1.
Ravnateljica Jasna Horvat čita izvješće o imenovanim članovima Školskog odbora a to su
redom:
- iz Učiteljskog vijeća – Višeslav Račić i Rašeljka Budić
- iz Vijeća (skupa) radnika - Sandra Jurković
- iz Vijeća roditelja – Ida Jakolić
- ispred Osnivača – članovi nisu imenovani
ZAKLJUČAK: Imenovani su članovi Školskog odbora ispred Učiteljskog vijeća, Vijeća učitelja i
vijeća roditelja. Odluka o imenovanju članova ispred Osnivača se čeka.

mailto:ured@os-akovacica-mgorica.skole.hr
mailto:ured@os-akovacica-mgorica.skole.hr
mailto:ured@os-akovacica-mgorica.skole.hr
mailto:ured@os-akovacica-mgorica.skole.hr
mailto:ured@os-akovacica-mgorica.skole.hr
mailto:os.ante.kovacica@gmail.com


2

AD.2.
Konstatirano je da su imenovani članovi prisutni i suglasni sa imenovanjem te sukladno Zakonu
mandat im počinje danom konstituiranja te traje četiri godine.
ZAKLJUČAK: Konstituirajućom sjednicom Školskog odbora počinje teći mandat imenovanim
članovima i traje četiri (4) godine.

AD.3.

Pristupilo se izboru predsjednika i zamjenika.
S obzirom da nisu svi članovi imenovani, prisutni članovi su jednoglasno odlučili kako će sada
izabrati predsjednika i zamjenika kako bi se poslovi Školskog odbora mogli neometano odvijati,
a kada dobijemo odluku o imenovanju članova koji predstavljaju Osnivača, isti postupak izbora
predsjednika i zamjenika će se ponoviti.
Članovi su jednoglasno odlučili da će glasovanje biti javno, dizanjem ruku.
Prvi i jedini predloženi kandidat je Višeslav Račić, a za zamjenicu se predlaže Rašeljka Budić.
Jednoglasno je odlučeno da Višeslav Račić bude predsjednik, a Rašeljka Budić zamjenica.
ZAKLJUČAK: Izabran je predsjednik Višeslav Račić i zamjenica Rašeljka Budć. Jednoglasnom
odlukom izbori će se ponoviti kada Školski odbor bude u punom sastavu.

AD. 4.
Računovotkinja Branka Tušek pripremila je Financijsko izvješće 1.1.-31.12.2024. i ostvarenje
financijskog plana. Ostvarenje je na 100% . Poslujemo pozitivno. Članovi nisu imali dodatnih
pitanja.
ZAKLJUČAK: Usvaja se financijsko izvješće i ostvarenje financijskog plana za 2024. godinu.

AD.5.
Ravnateljica je obavijestila članove da je u tijeku postupak spajanja kanalizacije na javnu
mrežu. Financijska sredstva su osiguranja u proračunu Osnivača i postupak jednostavne
nabave je u tijeku.
Također je obavijestila članove da je pokrenut postupak javne nabave velike vrijednosti –
rekonstrukcija grijanja, klimatizacije, vatrodojave i solarnih panela na sportskoj dvorani.
Sredstva su također osiguranja u proračunu Osnivača za 2025. godinu. Za provedbu postupka
angažiran je vanjski suradnik od strane Osnivača.

Završeno u 9,00 sati.

Zapisničarka
N.Malnar

Predsjednik ŠO
Višeslav Račić, prof.


